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Det vert synt til sak 206/18 Rekneskapsrapport pr. juni 2018 og tertialrapport handsama i fylkestinget i juni.
Representantar frå regjeringa har ved fleire høve hevda at det er gjeve auka handlingsrom gjennom auka inntekter
for fylka. Det vert synt til sitat frå samferdsleminister Kjetil Solvik‐Olsen:
 
«Dagens regjering har styrket satsingen på veiene kraftig gjennom betydelig økte bevilgninger. Det er fylkene som
styrer og bestemmer over fylkesveiene og regjeringen har gitt økt handlingsrom for fylkene til å prioritere opp
fylkesveier. Vi har økt de direkte bevilgningene til skredsikring, og midler til opprusting og tunnelsikring av
fylkesveier, som bevilges gjennom rammetilskuddet, er om lag tredoblet. Samtidig er kommuneøkonomien nå
den beste på over 20 år. Det gir økonomisk handlingsrom for fylkene til å prioritere opp vedlikehold av fylkesveier
innenfor sine fylkesbudsjetter.»
 
Er denne beskrivelsen av økonomien i samsvar med dei opplysningane ein har pr.d.d. om inntektene til Hordaland
fylkeskommune for 2018 og prognose som er omtalt i  kommuneøkonomiproposisjonen for 2019?  
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